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Zimbra gmina@wielgie.pl

Oficjalny Wniosek i Petycja na mocy art. 61 i 63 Konstytuqi RP - taryfytelefoniczne czQsc II - Zmieniajmy Gminy na Lepsze ? j j {jJ

Od : Inicjatywa - dbajmy o koszty publiczne - Zmieniajmy Gminy Pn, 2019, lip-08 i3;28
na Lepsze <optymalizacja-taryf@samorzad.pl> ^liczba zal^cznikow: 31>^

Temat: Oficjalny Wniosek 1 Petycja na mocy art. 611 63 Konstytucjl
RP - tar^ telefoniczne czqsc II - Zmieniajmy Gminy na
Lepsze

Do :adresat urzad <adresat.urzad@samorzad.pl>

DW: dwnik@nlk.gov.pl

Kierownik Jednostkl Samorz^du Terytorialnego (dalej JST) - w rozumieniu art. 33 ust. 3
Ustawy o samorz^dzie gminnym (Dz.U.2018.994 t.j. z dnia 2018.05.24)

Dane wnioskodawcy/wspoh/vnioskodawcy znajduj^ si^ ponizej oraz - w zal^czonym pliku
sygnowanym bezplecznym podplsem elektronicznym, weryfikowanym kwalifikowanym
certyfikatem - stosownie do dyspozycji Ustawy z dnia 5 wrzesnia 2016 r. o usfugach
zaufania oraz identyfikacji elektronicznej (Dz.U.2016.1579 dnia 2016.09.29) oraz
przepisow art. 4 ust. 5 Ustawy o petycjach (Dz.U.2018.870 t.j. z dnia 2018.05.10) - Data
dostarczenia - zgodna z dyspozycji art. 61 pkt. 2 Ustawy Kodeks Cywilny
(Dz.U.2018.1025 t.j. z dnia 2018.05.29)

Preambula Wniosku: ^ ,
Jak wynika z uprzednio przeprowadzanych wnioskowan do Gmin oraz z analizy budzetow
Gmin/Miast - redukcja kosztow zwi^zanych z korzystaniem z usfug telekomunikacyjnych -
przebiega w gminach - bardzo wolno.
Obecnie zamierzamy zapytac o Stan faktyczny dotyczqcy 2019 r.
Uzyskane przez nas odnosne dane dotycz^ce 2018 r. si w przypadku cz^sci Gmin - juz na
pierwszy rzut oka - wymagaj^ce optymalizaqi.
Tym razem pytamy o 2019 r.

Tymczasem - dia porownania - w przypadku Osob fizycznych i Firm - ponoszone rzeczone
koszty - zmniejszyly si^ w ostatnich 10 latach bardzo znacznie - cz^stokroc kilkukrotnie np.
z 1500 pin na 100 pin.
Oczywiscie - Wnioskodawca jest swiadomy, ze nie mozna miarodajnie - porownywac ad
hoc - optymalizacj^ kosztow ponoszonych przez Osoby Fizyczne czy firmy do dokonanej
redukcji kosztow - ponoszonych przez Inst^uqe Publiczne.
Jednakze warto zrealizowac rekonesans - w tym obszarze i dokonac stosownej analizy -
wykazujic trosk^ o wydatkowanie srodkow publicznych pochodz^cych z pieni^dzy
Podatnikow.

Media donosz^ o sytuacjach typu - vide - http://www.tvp.info/35584545/5Q-ty5i^
rachunku-za-sluzbowy-telefon-tvle-w-tvdzien-wydzwonila-hanna-Q ronkiewiczwaltz
(Materiat 7VP info z 2018 r.)
W rzeczonym artykule czytamy m.in: "{—) 50 tysi^cy ziotych w tydzien. Okazuje
sii, ze tak pokazn^ sum^ mozna wydac na... rozmowy telefoniczne. Tym
rekordem moze pochwalic si^ warszawska prezydent {...)"
Jak wynika z materialu w czerwcu kilka lat wczesniej - bylo to jedynie (...) 22
tys. pin - sic !

https;//poczta.wielgie.pl/h/printmessage'!'id=43148&tz=Europe/Berlin 1/7



8.07.2019 Zimbra

Powyzsze informacje utwierdzaj^ nas w tym, ze sanaqa i optymalizacja pieni^dzy
podatnikow w tym obszarze wydaje si^ niezb^dna.

Zdaniem Wnioskodawcy:
Dzi^ki dziataniom sfer Rz^dowych (w skali makro) w ostatnim czasie sytuacja
ulega poprawie, jednakze bez szybkiej sanacji tego obszaru (w skali mikro)
rowniez w Gminach - proces ten b^dzie w dalszym ci^gu przebiegal zbyt wolno - bez
namacalnych sukcesow w postaci znaczgcej poprawy w wydatkowaniu srodkow
publicznych w tym obszarze.

W zwi^zku z powyzszym:

I Wniosek:

§1.1) Na mocy art. 61 Konstytucji RP, w trybie inter alia: art. 6 ust. 1 pkt 3 lit. f, art. 6
ust. 1 pkt 5 Ustawy z dnia 6 wrzesnia o dost^pie do Informacji publicznej
(Dz.U.2018.1330 t.j. z 2018.07.10) - wnoslmy o udzielnie Informacji publicznej w
przedmiocie - jakie l^czne koszty poniosta Gmlna (Adresat Wnlosku - bez nadzorowanych
Jednostek Organizacyjnych) w okresie 5 pierwszych miesi^cy 2019 r. (styczen-maj
2019 r.) w zwl^zku z korzystaniem z ustug telekomunikacyjnych?
W ninlejszym pytaniu wnioskodawca ma na mysli - koszty en bloc - uzytkowania
sluzbowych telefonow komorkowych wykorzystywanych do wykonywania zadan
publicznych.
§1.2) Dodatkowo, w kontekkie pytania z §1.1 - w trybie wyzej powofanych przepisow -
wnoslmy o :
- wyszczegolnienie nazw Operatorow z jakimi Urz^d ma sygnowane umowy
-  liosci sygnowanych umow z danym operatorem
- data/czas wygasni^da umowy
Stan na dzlen zlozenia niniejszego wnlosku.

Fakultatywnie i dia utatwienia Urz^d moze odpowiedziec na wszystkie pytania
zawarte w niniejszym wniosku - en bloc - za pomoc^ zat^czonego - ponizej
przez wnioskodawcy - pliku programu Word.
W rzeczonym pliku Wnioskodawca dia wiykszej przejrzystosci umiekif jedynie pytania
oraz tabele zawieraj^ce kolumny i rekordy zwigzane z zadawanymi pytaniami - ulatwiaj^c
w ten sposob udzlelenie Informacji publicznej w przedmiocie wyzej sygnalizowanych
zagadnieh.
Wzmiankowan^ tabely dotycz^cy powyzszych zagadnieri - oznaczono - jako SEKQA nr 1
Bydzlemy wdziyczni za odpowiedz w tej wiasnie formie - ufatwl nam to publikacjy
wynikow na naszym portalu www.Qmina.pl oraz ewentualne wszczynanie procedur
sanacyjnych.

Nadmienlamy, iz powyzsze pytania o informacjy publiczn^ - wydaje siy szczegolnie
istotne z punktu widzenia interesu pubticznego pro publico bono - nawi^zuj^c do
art. 3 ust. 1 pkt. 1 Ustawy z dnia 6 wrzesnia o dost^pie do informacji publicznej
(Dz.U.2018.1330 t.j. z 2018.07.10) - gdyz ten obszar wydatkowania pieniydzy
podatnikow - wydaje sly Qak wynlka z uprzednio uzyskanych przez nas odpowiedzi) -
szczegolnie wymagac - wdrozenia procedur optymalizacji finansowej - tak aby w Interesie
publicznym wykorzystac duzy konkurencjy panujycy wsrod operatorow telefonil
komorkowej.

Przedmlotowy obszar wydaje sly rowniez szczegolnie istotny z punktu widzenia spraw
bezpieczehstwa I wspierania producentow nie stanowiycych zagrozenia dia
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bezpieczenstwa - media i struktury rz^dowe wielu Panstw w ostatnim czasie szeroko
informuj^ o tej problematyce ad exemplum:
https://www.tvp.info/41281357/DomDeo-o-chinskiei-technoloQii-iei-instalQwanie-niesie-
ryzyto USA!!!!
http://www.tokfm.Dl/TQkfm/7.103Q86.24789615.donald-trumD-uderza-w-huawei-
prezydent-usa-podpisal-specialne.html
https://www.tvD.info/4Q814793/chinskie-technoloa ie-budza-obawv-na-swiede
W naszym Kraju - problem ten rowniez zostat juz zauwazony:
httDs://forsal.pl/arWkulv/1391986.huawei-rzad-odlozv-chinskie-telefonv-abw-wvdala-
resortom-specialne-zalecenia.html

§2) W trybie wyzej wymienionych przepisow - wnosimy o kwantyfikacj^ wysokoki
odnosnych abonamentow w ramach pierwszych pi^du miesi^cy 2019 r. - dia
utatwienia zaf^czamy tabei^ - gdzie w sekcji II - znajduj^ si^ odnosne rubryki do
wypeinienia.

11 - Petycja Odr^bna - procedowana w trybie Ustawy o petycjach (Dz.U.2018.870 t.j. z
dnia 2018.05.10) - dIa utatwienia i zmniejszenia biurokracji dd^czamy do niniejszego
wniosku. Nie jest to t^czenle trybow - zatem prosimy kwalifikowac niniejsze pisma jako
dwa srodki prawne - wniosek oznaczon^ -1 i odr^bn^ petycj^ oznaczon^ II - vide - J.
Borkowski (w:) B. Adamiak, J. Borkowski, Kodeks post^powania..., s. 668; por. takze art.
12 ust. 1 komentowanej ustawy - dost^pne w sieci Internet.
Dla odseparowania od wniosku - petycjodawca - postulaty zwi^zane z petycja - numeruje
nowymi oznaczeniami §1P, §2P, etc

Preambuta petycji:

W kontekscie alarmuj^cych informacji dotycz^cych kosztow ponoszonych przez Urz^dy w
tym obszarze - w niektorych gminach: Material dziennikarski pt. "50 tys. zl rachunku za
sluzbowy telefon. Tyle w tydzleh wydzwonifa Hanna Gronkiewicz-Waltz" vide -
http://www.tvp.info/35584545/5Q-tvs-zl-rachunku-za-sluzbowv-telefon-tvle-w-tvdzien-
wydzwonila-hanna-oronkiewiczwaltz

§1P) Wnosimy - w trybie Ustawy o petycjach (Dz.U.2018.870 t.j. z dnia 2018.05.10) - o
opublikowanie w Podmiotowej Stronie Biuletynu Informacji Publlcznej - uzytkowanych w
Urz^dzie wybranych numerow sfuzbowych telefonow komorkowych, ktorych uzytkowanie
moze usprawnic komunikacj^ z Urz^dem.
Oczywiscie petycja nie dotyczy publikacji w BIP - numerow telefonow, ktorych
udost^pnienie mogtoby spowodowac - nadmierne absorbowanie czasu Decydentow lub
numerow, ktore z innych powodow nie powinny zostac udost^pnione.
Zdaniem - wnioskodawcy - pozostata czgsc numerow telefonow komorkowych powlnna
bye opublikowana w BIP - co moze przyczynic si^ do usprawnienia komunikaqi z
Urz^dem.
Jak wynika z analizy dokonanej przez Petyqodawc^ - publikowanie wybranych numerow
telefonow komorkowych w BIP gmin/miast jest obecnie rzadk^ praktyk^, a komunikacja
typu 'z telefon komorkowy - Interesant' / 'do telefon komorkowy - Urz^d' - moze
przyczynic si^ do znacznych oszcz^dnoki kosztow pot^czeh - po stronie Interesantow.

Oczywist4 spraw^ jest, ze to Urz^d powlnien podj^c arbitraln^ decyzjQ, ktore z numerow
telefonow komorkowych nadaj^ si^ do publikacji w BIP - Petycjodawca wnosi jedynie o
dokonanie analizy w tym obszarze.
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Zdaniem wnosz^cego podmiotu, niniejsza petycja dotyczy z pewnosci^ zakresu
wymienionego w art. 2 ust. 3 Ustawy o petycjach, odnosz^c si^ podj^cia dzialania
usprawniaj^cego komunikacj^ z Urz^dem, co w oczywisty sposob miesci siQ w zakresie
zadan i kompetencji adresata.

§2P) Aby zachowac peln^ jawnosc i transparentnosc dzialah - wnosimy o
opublikowanie tresci petycji na stronie internetowej podmiotu rozpatruj^cego
petycjQ lub urz^du go obsfuguj^cego (Adresata) - na podstawie art. 8 ust. 1
ww. Ustawy o petycjach - co jest jednoznaczne z wyrazeniem zgody na
publikacjQ wszystkich danych podmiotu wnoszqcego petycj^. Chcemy dziatac w
petni jawnie i transparentnle.

Optymalizacj^ i wdrozenie procedury sanacyjnej - Petyqodawca - rozumie w tym
przypadku - jako - ad exemplum - usprawnienie komunikacji w Urz^dem.

Pozwalamy sobie powtorzyc, ze w opinii Wnioskodawcow,
Wydziaty/Referaty 1 Urz^dnicy (Stanowiska Jednoosobowe) - posiadaj^cy w zakresie
swoich kompetencji sprawy zwi^zane - sensu largo - z ulepszeniem organizacji i
usprawnieniem pracy Jednostki, a takze lepszym zaspokojenlem potrzeb ludnoki ludnosci
i redukcj^ wydatkow publicznych - powinny angazowac si^ w tego typu procedury
sanacyjne.

Pomimo, ze nie wnioskujemy o InformacjQ przetworzon^ w zakresie wymagaj^cym
znacznych naktadow pracy, uzasadniamy nasze pytania stosownie do brzmienia art. 3 ust.
1 pkt. 1 Ustawy o dost^pie do Informacji publlcznej - tym, ze przedmiotowa Informacja
oraz ewentualna pozniejsza proba optymalizacji tego obszaru wydaje sl^ szczegolnle
istotna z punktu widzenia Interesu Spoiecznego. Nasze stanowlsko i "Konstruktywny
Niepokoj Podatnika" w tej mierze koresponduje z ocen^ stanu faktycznego podnoszon^
przez Media : vide - http://www.tvp.info/35584545/5Q-tys-zl-rachunku-za-sluzbowv-
telefon-tvie-w-tydzien-wydzwonila-hanna-g ronkiewiczwaltz

Osnowa PetycjI/Wniosku:
Wnioskodawca pozwala sobie zwrocic uwag^ Decydentow, ze jest swiadom, Iz
zamieszczony wyzej material prasowy - jest moze ekstremalny I dotyczy najwi^kszej w
Kraju Jednostkl Samorz^du Terytoriainego.
Jednakze - z udzielnych odpowiedzi - na zadawane przez Wnioskodawca pytania w trybie
Ustawy o dost^pie do informacji publlcznej w poprzednich latach - wynika, ze w
mniejszych gminach - rzeczone koszty s^ proporcjonalnie - rowniez bardzo wysokie.

Przewidujemy opublikowanie efektow Akcji na naszym portalu www.qmina.pl

§3) Wnosimy o zwrotne potwierdzenie otrzymania niniejszego wnlosku i petyqi w trybie -
odnosnych przepisow prawa - na adres e-mail optymalizacia-taryf(a)samorzad.pl
§4) Wnosimy o to, aby odpowledz w przedmiocle powyzszych pytah ziozonych na mocy
art. 61 Konstytucji RP w zwl^zku z art. 241 KPA, zostala udzielona - zwrotnie na adres e-
mail optymalizacia-tarvf@samorzad.pl - stosownie do art. 13 ww. ustawy
§5) Wniosek zostal sygnowany bezpiecznym, kwalifikowanym podpisem elektronicznym -
stosownie do wytycznych Ustawy z dnia 5 wrzesnia 2016 r. o usiugach zaufania oraz
identyfikacji elektronicznej (Dz.U.2016.1579 dnia 2016.09.29)

Wnioskodawca:

Osoba Prawna

Szulc-Efekt sp. z o. o.
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Prezes Zarz^du: Adam Szulc
ul. Poligonowa 1
04-051 Warszawa

nr KRS: 0000059459

Kapital Zakiadowy: 222.000,00 pin
www.gmina.pl www.samorzad.pl

Dodatkowe informacje:
Stosownle do art. 4 ust. 2 pkt 1 Ustawy o petycjach (Dz.U.2018.870 t.j. z dnia
2018.05.10) - osob^ reprezentuj^ca Podmlot wnosz^cy petycj^ - jest Prezes Zarz^du
Adam Szulc

Stosownle do art. 4 ust. 2 pkt. 5 ww. Ustawy - petycja niniejsza zostaia ztozona za
pomoc^ srodkow komunikacji elektronicznej - a wskazanym zwrotnym adresem poczty
elektronicznej jest: optymalizacja-taryf(Qisamorzad.pl
Adresatem Petycjl - jest Organ ujawniony w komparycji - jednoznacznie identyfikowalny
za pomoc^ uzyskanego z Bluletynu Informacji Publicznej Urz^du - adresu e-mail!

Komentarz do Wniosku:

Adresat jest jednoznacznie identyfikowany - na podstawie - unikalnego adresu e-
mail opubllkowanego w Biuletynie Informacji Publicznej Jednostki i przypisanego do
odnosnego Organu.
Rzeczony adres e-mail - zgodnie z dyspozycj^ art. 1 i 8 ustawy o dost^pie do informacji
publicznej - stanowi^c informacji pewn^ i potwierdzonq - jednoznacznie oznacza adresata
petycji/wniosku. (Oznaczenle adresata petycji/wnlosku)
Pomimo, iz w rzeczonym wniosku powotujemy sii na art. 241 Ustawy z dnia 14 czerwca
1960 r. Kodeks postipowania administracyjnego (Dz.U.2016.23 t.j. z dnia 2016.01.07) -
w naszym mniemaniu - nie oznacza to, ze Urz^d powinien rozpatrywac niniejsze wnioski
w trybie KPA
W opinii Wnioskodawcy Urz^d powinien w zaieznosci od dokonanej interpretacji tresd
pisma - procedowac nasze wnioski - w trybie Ustawy o petycjach (Dz.U.2014.1195 z
dnia 2014.09.05) lub odpowiednio Ustawy o dostipie do informacji publicznej (wynika to
zazwyczaj z jego tresci i powofanych podstaw prawnych).
Zatem - wg. Wnioskodawcy niniejszy wniosek moze bye jedynie fakultatywnie
rozpatrywany - jako optymalizacyjny w zwi^zku z art. 241 KPA.
W naszych wnioskach^etycjach cz^sto powofujemy sie na wzmiankowany art. 241 KPA -
scilicet: "Przedmiotem wniosku mogi bye w szczegolnoki sprawy ulepszenia organizacji,
wzmocnienia praworz^dnoki, usprawnienia pracy i zapobiegania naduzyciom, ochrony
wfasnosci, lepszego zaspokajania potrzeb ludnoki." - w sensie mozliwoki otwarda
procedury sanacyjnej.
Kazdy Podmiot maj^cy stycznosc z Urz^dem - ma prawo i obowi^zek - usprawniac
struktury administracji samorz^dowej.
Zatem pomimo formy zewnitrznej - Decydenci mogq/powinni dokonac wiasnej
interpretacji - zgodnie z brzmieniem art. 222 KPA.

Nazwa Wnioskodawca - jest dia uproszczenia stosowna jako synonim nazwy "Podmiot
Wnosz^cy Petycji" - w rozumieniu art. 4 ust. 4 Ustawy o petycjach (Dz.U.2014.1195 z
dnia 2014.09.05)

Pozwalamy sobie rowniez przypomniec, ze ipso iure art. 2 ust. 2 Ustawy o dostipie do
informacji publicznej " (...) Od osoby wykonuj^cej prawo do informaqi publicznej nie
wolno z^dac wykazania interesu prawnego lub faktycznego.

Wnioskodawca - pro forma podpisat - niniejszy wniosek - bezpiecznym kwalifikowanym
podpisem elektronicznym (w zaf^czeniu stosowne pliki) - choc wedlug aktualnego
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orzecznictwa brak podpisu elektronicznego nie powoduje bezprzedmiotowosci wniosku,
stosownie do orzeczenia: Naczelnego S^du Administracyinego w Warszawie I OSK
1277/08. Podkreslamy jednoczesnie, iz przedmiotowy wniosek traktujemy jako prob^
usprawnienia organizacji dzialania Jednostek Administraqi Publicznej - w celu lepszego
zaspokajania potrzeb ludnoki. Do wniosku dolqczono pllk podpisany bezplecznym
kwalifikowanym podplsem elektronlcznym, zawlera on tak^ sam^ trek, jak ta ktora
znajduje sl^ w niniejszej wiadomoki e-mail. Weryfikacja podpisu i odczytanie pliku
wymaga posiadania oprogramowania, ktore bez ponoszenia opiat, mozna uzyskac na
stronach WWW podmiotow - zgodnie z ustaw^, swiadcz^cych ustugi certyfikacyjne.

Celem naszych wnioskow jest - sensu largo - usprawnienie, naprawa - na miar^
istniej^cych mozliwoki - funkcjonowania struktur Administraqi Publicznej - gtownie w
Gminach/Miastach - gdzie jak wynika z naszych wnioskow - stan faktyczny wymaga
wszcz^cia procedur sanacyjnych.

W Jednostkach Pionu Administraqi Rzqdowej - stan faktyczny jest o wiele lepszy.

Zwracamy uwag^, ze Ustawodawca do tego stopnia stara si^ - poszerzyc spektrum
mozliwoki porownywania cen i wyboru roznych opqi rynkowych oraz przeciwdzialac
korupcji w Administraqi Publicznej - ze nakazat w §6 ust. 2 pkt. 2 zal^cznika nr 1 do
Rozporz^dzenia Prezesa Rady Ministrow z dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie instrukqi
kancelaryjnej, (...) (Dz. U. z dnia 20 stycznia 2011 r.) - archiwizowanie, rowniez
wszystkich niezamowionych ofert, a co dopiero petycji i wnioskow optymalizacyjnych.
Cleszy nas ten fakt niemiernie, przyczyni si^ z pewnoki^ do wi^kszej rozwagi w
wydatkowaniu kodkow publicznych.
Duza ilok powo+ywanych przepisow prawa w przedmiotowym wniosku, wi^ze si^ z tym,
ze chcemy unikn^c wyjakiania intencji i podstaw prawnych w rozmowach telefonicznych -
CO rzadko, ale jednak, ci^gle ma miejsce w przypadku nielicznych JST.
Jezeli JST nie zgada siQ z powolanymi przepisami prawa, prosimy aby zastosowano
podstawy prawne akceptowane przez JST.
Dobro Petenta i jawnok zyda publicznego jest naszym nadrz^dnym celem, diatego
staramy si^ rowniez upowszechniac zapisy Ustawowe dotycz^ce Wnioskowania. Kwestie te
Ustawodawca podkreslil i uregulowal w art. 63 Konstytuqi RP: "Kazdy ma prawo sktadac
petyqe, wnioski i skargi w interesie publicznym, wlasnym lub innej osoby za jej zgod^ do
organow wtadzy publicznej oraz do organizaqi i instytucji spolecznych w zwi^zku z
wykonywanymi przez nie zadaniami zleconymi z zakresu administracji publicznej." oraz w
art. 54 ust. 1 Konstytuqi RP "Kazdemu zapewnia si^ wolnok wyrazania swoich pogl^dow
oraz pozysklwania i rozpowszechniania informacji."

Pami^tajmy rowniez o przepisach zawartych inter alia: w art. 225 KPA: "§ 1. Nikt nie moze
bye narazony na jakikolwiek uszczerbek lub zarzut z powodu ztozenia skargi lub wniosku
albo z powodu dostarczenia materialu do publikacji o znamionach skargi lub wniosku,
jezeli dzialal w granicach prawem dozwolonych. § 2. Organy pahstwowe, organy
jednostek samorz^du terytorialnego i inne organy samorz^dowe oraz organy organizaqi
spolecznych s^ obowi^zane przeciwdzialac hamowaniu krytyki i innym dziataniom
ograniczaj^cym prawo do skladania skarg i wnioskow lub dostarczania informacji - do
publikacji - o znamionach skargi lub wniosku."
Eksperci NIK pisz^: "Niewielka liczba sktadanych wnioskow o udzielenie informacji
publicznej, liczba skarg ziozonych do WSA, jak rowniez liczba pozwow ziozonych do s^dow
rejonowych, swiadczyc moze o braku zainteresowania w egzekwowaniu powszechnego
prawa do informacji publicznej. Z drugiej strony, realizacj^ tego prawa utrudniaj^
podmioty zobowi^zane do pelnej przejrzystoki swojego dziatania, poprzez
nieudost^pnianie wymaganej informacji publicznej" [Protokol pokontrolny dost^pny w sied
Internet: LBY-4101-09/2010]. Mamy nadziej^, zmienic powyzsz^ ocen^, bye moze nasz
wniosek choc w niewielkim stopniu - przyczyni si^ do zwi^kszenia tych wskaznikow.
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Postulujemy, ABY NASZA PETYQA NIE BYtA W ZADNYM RAZIE tACZONA Z
POZNIBSZYM jakimkolwiek trybem zamowienia nie musimy dodawac, ze mamy nadziejQ,
iz wszelkie post^powania b^d^ prowadzone z uwzglQdnieniem zasad uczciwej konkurenqi
- i 0 wyborze oferenta b^d^ decydowac jedynie ustalone przez decydentow kryteria
zwi^zane inter alia z parametrami ofert oraz cen^.

Oczywikie - wszelkie ewentualne post^powania - ogloszone przez Jednostkg Administraqi
Publicznej - b^d^ce nast^pstwem niniejszego wniosku - nalezy przeprowadzic zgodnie z
rygorystycznymi zasadami wydatkowania srodkow publicznych - z uwzglQdnieniem
stosowania zasad uczciwej konkurencji, przejrzystoki i transparentnoki - zatem w peini
lege artis.
Ponownie sygnalizujemy, ze do wniosku do^^czono plik podpisany bezpiecznym
kwalifikowanym podpisem elektronicznym. Weryfikaqa podpisu i odczytanie pliku
wymaga posiadania oprogramowania; ttore bez ponoszenia opiat, mozna uzyskac na
stronach WWW podmiotow - zgodnie z ustaw^, swiadcz^cych usiugi certyfikacyjne.

^ Ufatwienie udzielenia informacji publicznej-2019-07-08.docx
* 16KB

Iniqatywa - Wszyscy mamy obowi^zek pytac o sprawy publiczne -
~ optymalizacja kosztow - telefony2.docx

148 KB

Inicjatywa - Wszyscy mamy obowiqzek pytac o sprawy publiczne -
" optymalizacja kosztow - telefony2.docx.xades

12 KB
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SEKOAnrl

NAZWA GMINY:

§1.1) L^czne koszty poniesione w okresie styczen - maj 2019 r. (Iqcznie - 5 miesi^cy 2019
r.) przez Gmin^ (Adresata Wniosku - bez nadzorowanych Jednostek Organizacyjnych) w
zwi£|zku z korzystaniem z usfug telekomunikacyjnych?

Pytanie kierowane do gmin i powiatow dotyczqce stanu technicznego urzqdzeh i
optymalizacji ekonomicznej wzgl^dem ponoszonych kosztow.
§1.2)

Operator

llczba um6w Data wyga^nlQcia

Plus

Play

t-moblle

Orange

SEKGA nr II

Operator

Nazwa

abonamentu
Play (kwota) Plus (kwota) T-Mobile (kwota) Orange (kwota)


